

REACH SVHC声明书

Declaration for REACH SVHC

REACH Regulation(EC)No 1907/2006 of the European Parliament and the European Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemical substances entered into force on 1 June 2007.

欧洲议会及理事会于2007年6月1日对于化学品注册，评估，授权，限制的 (EC) 1907/2006号法规

The European Chemicals Agency (ECHA) announced on 8 July 2021 that all 8 substances previously proposed as Substances of Very High Concern (SVHC) have been added to the Candidate List. The Candidate List now contains 219 SVHCs. Please refer to web address at <http://echa.europa.eu> for Detailed SVHCs information)

欧洲化学总署(ECHA)于2021年7月8日正式公告，新增8项第25批高度关注物质(SVHC)候选清单，目前最新欧盟REACH SVHC物质清单共计219项，详细清单请参考：网址：<http://echa.europa.eu>

We hereby warrant that all of our products can meet item 1 .

本公司提交的所有零部件中REACH SVHC的含有情况可满足以下第 1 项。

- 1 所有产品中SVHC含量不超过1000ppm (All of product contain SVHC <1000ppm)
铅锡焊料/焊膏除外，含量见MSDS(Expect PbSn Solder wire/Solder paste, refer to
- 2 部分零件含有SVHC & SVHC>1000ppm。(Some of our product contain SVHC ,and SVHC >1000ppm , please refer to below table)

Table 1: Informaiton of product's SVHC>1000ppm.(SVHC>1000ppm 之产品清单)

No.	Parts number	Manufacturer part number	Weight of Product (mg)	Name of SVHC	CAS No. of SVHC	Concentration (ppm:SVHC/Product weight)	Description of use
1							
2							
3							

[供应商名称Supplier Name]: 通富微电子股份有限公司

[地址Address]: 江苏省南通市崇川路288号

[签名 Signature]: _____

[Company Seal]: _____

